

# **A1 Online Lithuanian Course**

Are you interested in learning Lithuanian and exploring the rich culture of the country?

If so, then look no further! We're thrilled to invite you to take part in our A1 Online Lithuanian Course – A1 Online lietuvių kalbos kursai

## **Registration:**

- **18 to 30 September 2023**

## **Course dates:**

- **2 October 2023 to 30 January 2024,  
Tuesdays and Thursdays, 10–11 am (CET)**

This course will provide an immersive and engaging experience and is designed to help you master the basics of the Lithuanian language from the comfort of your home. Our experienced instructor will guide you through interactive online sessions twice a week via Teams and will ensure that you develop a strong foundation in Lithuanian.

At the end of the course, all participants will be awarded a Certificate of Attendance, which will include information about the course hours and the content you covered.

Please note that while this course is open to all students and lecturers in the Arqus Alliance, we have limited the spaces available in order to maintain a high-quality learning experience. Therefore, we can only accept up to two participants per university.

Don't wait! Secure your spot now by registering using the following link :

<https://forms.gle/1XsV7cxxBsK6gt2Q9>

If you have any questions or need further information, feel free to reach out to us at

[wp1larqus@uni-leipzig.de](mailto:wp1larqus@uni-leipzig.de).

Join us as we delve into the richness of the Lithuanian language and culture. Let's make this a memorable experience together!

See you in class!

## **Cours de lituanien débutant (A1) en ligne**

Vous souhaitez apprendre le lituanien et découvrir la culture du pays ? Si oui, ne cherchez plus ! Venez participer au cours de lituanien en ligne - A1 Online lietuvių kalbos kursai!

### **Inscription :**

- **Du 18 au 30 septembre 2023**

### **Dates des cours :**

- **Du 2 octobre 2023 au 30 janvier 2024**
- **Mardis et jeudis de 10h à 11h**

Ce cours vous offrira une expérience immersive et intéressante, conçue pour vous aider à maîtriser les bases de la langue lituanienne depuis chez vous. Notre intervenant expérimenté vous guidera à travers des sessions interactives en ligne deux fois par semaine via Teams et veillera à ce que vous développiez des bases solides en lituanien.

A la fin du cours, tous les participants recevront un certificat de participation, qui comprendra des informations sur les heures de cours et contenus abordés.

Veillez noter que bien que ce cours soit ouvert à tous les étudiants et intervenants de l'Alliance Arqus, le nombre de places est limité afin de garantir une expérience d'apprentissage de qualité.

Par conséquent, nous ne pouvons accepter que deux participants par université.

N'attendez plus ! Réservez votre place dès maintenant en vous inscrivant à l'aide du lien suivant : <https://forms.gle/1XsV7cxxBsK6gt2Q9>

Pour toute question et information complémentaire, n'hésitez pas à nous contacter : [wp11arqus@uni-leipzig.de](mailto:wp11arqus@uni-leipzig.de)

Rejoignez-nous pour découvrir la richesse de la langue et de la culture lituaniennes. Ensemble, faisons de cette expérience un moment inoubliable !

A bientôt en classe !

## **A1 Online German Course**

Have you always wanted to learn German? If so, we have just the thing for you. The A1 Online German Course, organised by the Arqus Alliance, is your gateway to discovering the world of German language and culture.

**Registration: 11 to 24 September 2023**

**Course dates: 26 September to 14 December 2023 (12 sessions)**

At the end of the registration period, you'll receive a confirmation email that will inform you whether or not you have received a place. Don't miss this opportunity to learn from experienced instructors through engaging 90-minute videoconference sessions conducted via Zoom.

**Choose your preferred session day:**

- Group A: Tuesdays at 5 pm (CET)**
- Group B: Thursdays at 5 pm (CET)**

At the end of the course, all participants will be awarded a Certificate of Attendance, a testament to your commitment and dedication to learning the German language. This course is open to all students in the Arqus Alliance, but due to high demand, we can accept only up to two participants per university.

So make sure to secure your spot early!

Ready to get started learning German? Register now by clicking the link below:

Register here: <https://forms.gle/u6GGbbX6vrYBtzoj8>

If you have any questions or need further information, feel free to reach out to us at [wp11arqus@uni-leipzig.de](mailto:wp11arqus@uni-leipzig.de).

Don't miss out on this fantastic opportunity to expand your horizons and learn a new language. We look forward to welcoming you to the A1 Online German Course.

## **Cours d'allemand débutant (A1) en ligne**

Vous avez toujours voulu apprendre l'allemand ? Si oui, nous avons ce qu'il vous faut ! Le cours d'allemand débutant A1 organisé par l'alliance Arqus est votre porte d'entrée pour découvrir la langue et culture allemande.

## **Inscription :**

- **Du 11 au 24 septembre 2023**

## **Dates des cours :**

- **Du 26 septembre au 14 décembre 2023 (12 sessions)**

A la fin de la période d'inscription, nous vous contacterons pour vous informer du statut de votre inscription. Ne manquez pas cette opportunité d'apprendre l'allemand avec un intervenant expérimenté au travers de vidéo conférences de 90 minutes sur Zoom.

## **Choix des créneaux :**

- **Groupe A : Mardis à 17h**
- **Groupe B : Jeudis à 17h**

A la fin du cours, tous les participants recevront un certificat de participation, qui témoignera de leur engagement et de leur volonté d'apprendre la langue allemande.

Ce cours est ouvert à tous les étudiants de l'Alliance Arqus, mais, en raison de la forte demande, nous ne pouvons accepter que deux participants par université. Assurez-vous donc de réserver votre place au plus tôt !

Prêt à commencer à apprendre l'allemand ? Inscrivez-vous dès maintenant en cliquant sur ce lien : <https://forms.gle/u6GGbbX6vrYBtzoj8>

Pour toute question et information complémentaire, n'hésitez pas à nous contacter : [wp1larqus@uni-leipzig.de](mailto:wp1larqus@uni-leipzig.de)

Ne manquez pas cette fantastique opportunité d'élargir vos horizons et d'apprendre une nouvelle langue.

Nous nous réjouissons de vous accueillir dans le cours d'allemand en ligne A1.